
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 8. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1243 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1243:  

”Både i Danmark og i Portugal tillader man medicinsk cannabis, men i Danmark 

skal producenterne igennem flere godkendelsesprocesser for at få API tilladelser 

til eksport. Hvad er baggrunden for, at danske producenter skal igennem en mere 

omstændig godkendelsesproces end i andre europæiske lande? Og finder 

ministeren, at det er rimeligt, set fra et patientsynspunkt?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet til brug for besvarelsen skal indhente  

bidrag fra Lægemiddelstyrelsen. Jeg forventer at besvare spørgsmålet endeligt ultimo 

juni 2020. 
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